
Comuna 12 de novembre de 2024

Assistents
Vicky, Muntsa, Montse Pellicer, Montse Cervera, Montse Benito, Merche, Loredana, Dolo, Apen, 
Àngels, Ana, Amada i  Alícia
Virtual

Ordre del dia
1. Presentació i benvinguda.
2. Debat sobre cas Errejón i què fer per ajudar a les companyes de València.
3. Composició nova repartidora: totes les comissions han nomenat responsables?
4. Informacions de la manifestació 25N.
5. Informacions de grups i projectes.
6. Altres temes 
 
1. Presentació i benvinguda.
A última hora hem decidit fer la reunió virtual perquè plovia moltíssim.

2. Debat sobre cas Errejón i què fer per ajudar a les companyes de València.
No el fem.

3. Composició nova repartidora
Relacions externes: Alícia.
Comunicació: Maria i Natàlia.
Falten les comissions de laboral, economia, manteniment.

4. Informacions de la manifestació 25N.
La campanya de comunicació està en marxa.
Ha sortit el manifest.
Dilluns, 18 de novembre, a les 19h, a Ca la Dona,  s’organitzarà la comissió de respecte i es demana 
la participació de totis.
La manifestació començarà a Passeig de Gràcia/Diagonal. S’iniciarà  amb l’acte: lectura del 
manifest, suport a València i parlaments (~45´)
Recorregut fins a Gran Via. Final amb batucades.

5. Informacions de comissions, grups i projectes.
Manteniment:
Fa temps que havíem observat humitats a la 3a planta i més petites a la 2a planta.
Potser estan relacionades amb filtracions provocades per l’hort.
La porta d’emergència de la 3a planta no es podia obrir i al lavabo adaptat va caure el plafó i 
penjaven els cables d’electricitat. Van tancar el corrent de la 3a planta. Això afecta el WIFI de la 2a 
planta.
La planta 3a està tancada per risc elèctric i per instruccions de la nostra arquitecta Sandra Bestraten.
L’Ajuntament ja ha intervingut i estan estudiant el problema.  Estem esperant un/a superespecialista 
per veure quina intervenció cal fer.
La Gemma ha reubicat totes les activitats previstes que estaven programades a la 3a.
La casa ja té uns anys i estem tenint petites avaries que resolem amb pegats. Potser caldria una 
revisió general, tipus ITV de l’edifici, per veure en quin estat tenim l’estructura de la casa. 

Televisió
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Vam comprar-la al 2023 per substituir la que teníem abans.
Vam estar estudiant com penjar-la. Al final vam decidir posar-la amb suport amb rodes. No 
convenia penjar-la a la paret.
Millorarà la imatge i el so que aconseguim amb el projector i l’ordinador. Millorarà les reunions 
híbrides i la projecció per videofòrums.

Espai infantil
Caldria consensuar els criteris sobre  l’espai.
Cal acordar alguns aspectes:
Com es fa la sol·licitud? 
Edats? a partir de quantes criatures es programa l’espai?
Les que han reservat espai infantil haurien d’avisar abans si no venen.
El paga Ca la dona. Es podria plantejar que se n’encarreguin els projectes.
Les encarregades han de tenir certificat de penals i han de poder fer factura. Això significa que ha 
de tenir papers. 
El gestiona secretaria.

La Comuna debatrà el tema amb més profunditat a la propera reunió.
Proposta de tenir uns diners per pagar aquestes feines a les persones sense papers.
La comissió econòmica estudiarà la qüestió de les factures.
Cal tenir en compte també la responsabilitat civil.
Mirar la convocatòria d’Acol que permet contractar persones sense papers.

Loteria
15 de novembre és la data límit per avisar a l’administració si en volem o no.
No surt ningú que se’n vulgui encarregar, per tant, enguany no es farà.

Fem Art
Les formacions organitzades són molt interessants.

Klimàtiques
Dissabte vinent hi ha una conferència de Júlia Martí Comes sobre decreixement.

6. Altres temes 
Projecte Resist
Proposta de participar en un projecte europeu d’investigació i resistència, Resist, contra les 
polítiques anti feministes que posen en marxa els governs.
Hem d’enviar algú a dues trobades 15 de gener i 25 de febrer a la Universitat Pompeu Fabra. Ca la 
Dona rebrà 1250€.
El projecte el porta la Maria Rodó. S’acorda participar i ja es decidirà qui hi va presencialment.

Trobada internacional.  L’any vinent o a les jornades 2026 es podria organitzar alguna de cases de 
dones o similars per tractar l’avenç de la ultradreta i les polítiques antifeministes.

Mal ús de logo de Ca la dona
Ús del logo de Ca la dona en unes jornades sobre imatge corporal i violència de gènere. 
Apareixem com a entitats convocades, però sembla que els donem suport.
La comissió d’externes  exigirà per escrit que retirin el logo.
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7. Comuna 12 de desembre
Decidim convocar un Pica pica coincidint amb la darrera comuna per cloure l’any amb il·lusió i 
sororitat i avançar la comuna a les 18h. perquè puguin participar les treballadores i tots els grups de 
la casa. Ca la dona posarà el cava i entre totis portarem alguna cosa.

S’acorda preparar els lots com cada any.
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